
Ajuntament de
SANT ANDREU DE LLAVANERES
Esports

NUM EXP. 2023/943   

 NIF: P 0819600 H  Plaça de la Vila,1  08392  Sant Andreu de Llavaneres  Tel. 93 702 36 00  Fax 93 702 36 37  www.ajllavaneres.cat

A Sant Andreu de Llavaneres, a les 20.10 hores del dia 18 d'octubre de 2023, a la la sala d’actes 
de l’edifici de Ca l’Alfaro, es reuneixen, el president Carles Canals  Regidor d'Esports, la Tècnica 
d’Esports Eva Gàlvez,el Sr. Juan Antonio Casado Pizarro representant de Movem Llavaneres, el 
Sr. Oriol Giral representant no adscrit, Josep Ruiz representant d'Acord per Llavaneres, la Sra. 
Laura Biamonti representant del Bàsquet tres viles, el Sr. Juan Antonio Casado Morales com a 
persona convidada, la senyora Mireia Álvarez com a representat del Club de Patinatge Artístic i 
l’acompanya la Sra. Yesmine Soler, el Sr. Joan Soler representant de l'Associació Esportiva de 
Veterans de Llavaneres, el Sr. Enric Pèrez com a representant de la Secció Esportiva d'El Casal 
de Llavaneres, a l'objecte de celebrar la sessió ordinària del Consell Municipal d'Esports.

Ha excusat la seva assistència el Sr. Joan Maymó com a persona convidada, representant del 
Club Handbol Llavaneres i el Sr. Enric Dalmau, representant del Club Esportiu Llavaneres.

Actua com a Secretaria Gemma Abad, Tècnica Auxiliar d'Esports.

SITUACIÓ DELS VESTUARIS DEL NOU PAVELLÓ D'ESPORTS

El Regidor explica la situació actual de la fase 2 de les obres del pavelló d'esports del Passeig de 
la Riera. Que a principis d'octubre l'equip de govern es va reunir amb l'arquitecte que va dissenyar 
el la fase 1 del pavelló i la fase 2 per adaptar el projecte i que els vestuaris fossin la següent 
prioritat abans que una zona de fitness.

Que s'ha portat a valoració econòmica del Consell Català de l'Esport la proposta de construcció 
d'un vestíbul i uns vestuaris a l'alçada del pavelló i per altre banda una valoració per part de 
l'arquitecte que va dissenyar el pavelló per a que valori econòmicament la possibilitat de construir 
els vestidors a la part subterrània i un vestíbul.

El Sr. Casado pregunta si es canviarà el projecte que estava previst i que si el govern hi vol fer un 
canvi.

El Regidor d'esports respon que de moment com s'ha encarit el preu de la 2a fase en motiu de 
l'augment de preus dels materials i no es pot dur endavant el projecte de zona de fitness es 
proposa almenys la construcció dels vestuaris.

El Sr. Giralt comenta que es tingui en compte que si es construeixen a la part subterrània cal tenir 
una bona ventilació i el cost que representa si s'han de posar elements per forçar una bona 
ventilació.

Les representants del Club de patinatge i del Club de Bàsquet 3 Viles demanen si es podria 
delimitar l'accés a la zona dels mòduls vestidors que hi ha ara de persones alienes a l'activitat 
esportiva.

La Regidoria d'esports ja ho va demanar temps enrere però tornaran a preguntar a Serveis 
Tècnics que hi puguin fer alguna actuació provisional fins que es construeixin els definitius.
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INFORMAR DELS ESDEVENIMENTS ESPORTIUS DE LA FESTA MAJOR

La Tècnica d'Esports Eva Gàlvez, explica els esdeveniments que es duran a terme a la festa 
major de Sant Andreu d'enguany, que estaran repartits entre els dos caps de setmana del 25 i 26 
de novembre i els 2 i 3 de desembre de 2023.

Com a novetat hi haurà un Cros d'atletisme semiurbà que transcorrerà entre el Passeig de la Riera 
i la Font de la Llorita i un Torneig de bitlles catalanes al Parc de Ca l'Alfaro. També hi hauran els 
tradicionals Campionats de Golf i de Ràpides d'escacs que organitzarà el Club d'Escacs 
Llavaneres al Casal de la Gent Gran.

La Regidoria de joventut amb la col·laboració d'esports té previst un Torneig de bàsquet 3x3 per a 
joves de 12 a 25 anys.   

CONVOCATÒRIA DE LES SUBVENCIONS ESPORTIVES PEL 2024

El Regidor d'Esports explica que per l'any vinent 2024 es trauran dues línies de subvencions, una 
per a entitats amb concurrència competitiva i una altra per a famílies.

Quan s'aprovin les convocatòries des de la Regidoria d'esports es comunicarà via correu 
electrònic dels terminis de sol·licituds i la informació amb els documents que caldrà presentar.

El Sr. Mateu Pou pregunta quin import tindrà cada convocatòria de subvenció.

El Regidor d'esports respon que la convocatòria per a les entitats encara no pot assegurar la xifra 
exacta perquè estan tancant el pressupost pel 2024 però que per les beques mínim es disposarà 
del mateix import que hi ha hagut a la convocatòria del 2023.

CREACIÓ DE LA COMISSIÓ ORGANITZADORA DE LES OLIMPÍADES POPULARS 2024

El Regidor d'esports explica que el proper 25 d'octubre de 2023 està programada la reunió per a 
crear la Comissió de les Olimpíades.

Que de moment amb la difusió que s'ha fet des de comunicació amb un formulari per a saber 
prèviament els assistents a la reunió s'està tenint una bona predisposició i ja hi ha una dotzena de 
persones interessades per a formar-hi part.

Es fa una crida a les entitats per a que puguin ajudar amb el seu personal i material amb les 
modalitats esportives que s'acabin decidint de fer.

Sr. Casado comenta si es crearà una Organització de les olimpíades amb un reglament intern on 
hi hagin les seves comissions.

S'acorda que creara una Comissió organitzadora que estarà integrada dins del Consell Municipal 
d'Esports.
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La Sra. Mireia Alvarez representant del Club de Patinatge explica que tot i que el patinatge serà 
complicat que hi sigui a les olimpíades perquè es massa car disposar de patins per a tots els 
participants, però proposa la idea de fer una 'roller disco' on cadascú participi amb els seus patins, 
al pavelló d'esports o bé per no malmetre el paviment a una pista exterior.  

Sr. Giralt proposa que té un contacte de la Comissió Organitzadora dels Jocs Olímpics de París, 
Sra. Dagmawit Girmay Berhane, ex atleta femenina etíop , i li pot demanar que vingui a 
Llavaneres a fer alguna xerrada i que seria una bona visió referent de l'esport femení. Tothom ha 
estat d'acord per a que li demani la disponibilitat i poder coordinar.

PROPOSTES, PRECS I PREGUNTES

 
La Sra. Laura Biamonti vol que es tingui en compte la sonorització de l'equipament Pavelló 
d'esports Municipals del Passeig de la Riera, tant per poder posar música en qualsevol activitat 
esportiva de les que es realitza, com una bona acústica de la veu amb altaveus i micròfon en cas 
de necessitat en un esdeveniment amb afluència de públic. Així també recomana que per 
l'experiència que té d'assistència a altres pavellons esportius hi pugui haver en un futur un 
marcador de paret de pantalla LED.

 

I no havent-hi més assumptes que tractar, s’aixeca la sessió a les 20,50 hores, de la qual s’estén 
la present acta. En dono fe.

El president, Secretari Accidental
Carles Canals             Eva Gálvez


